

## **FILABI Contracting & Business**

Maximize Comfort & Efficiency with Our HVAC Solutions



At FILABI Company, we specialize in providing high-quality HVAC systems tailored to the specific needs of commercial, residential, and industrial facilities. Our expertise covers the entire project lifecycle — from design and installation to ongoing maintenance and support. With a strong commitment to energy efficiency and advanced technology, we ensure that your environment remains comfortable, reliable, and sustainable all year round.

في شركة فيلابي ، نحن متخصصون في تقديم أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء عالية الجودة، المصممة لتلبية الاحتياجات الفريدة للمبانى التجارية والسكنية والصناعية. تمتد خبرتنا عبر دورة حياة المشروع كاملةً، بدءًا من التصميم الأولى والتركيب وصولاً إلى الصيانة والدعم المستمر. وبفضل التزامنا بكفاءة الطاقة واعتماد أحدث التقنيات، نضمن أن تظل ببئتكم مربحة ومستدامة على مدار العام

## **CORE VALUES** القيم الأساسية

INTEGRITY

النزاهة

**EXCELLENCE** 

التمتز

SUSTAINABILITY

الاستدامة



# WHO WE ARE? من نحن؟

With over 40 years of proven expertise and a passion for innovation, our specialized team delivers smart, reliable, and energy-efficient HVAC solutions for every stage of your project. From concept to commissioning, we stand beside consultants, contractors, and investors to ensure seamless execution and lasting value. We combine deep knowledge of project workflows with advanced technical know-how—supporting vendor & equipment selection, procurement & delivery, and precise installation & start-up. By aligning cutting-edge technology with international standards, we help clients optimize performance, reduce operating costs, and achieve sustainable energy use.

بأكثر من ٤٠ عاماً من الخبرة المثبته و الشغف المتجدد بالأبتكار ، يقدم فريقنا المتخصص حلول تكيف الهواء و التفدئة و التهوئة الذكية و الموثوقة و الموفرة للطاقة لجميع مراحل المشروع من مرحلة الفكرة و حتى مرحلة التشغيل الكامل . نقف إلى جانب المستشارين و المقاولين و المستثمرين لضمان تنفيذ سلس و تحقيق قيمة مستدامة تدوم طويلا. ننمزج بين المعرفة العميقة في سير عمل المشاريع و الخبرة و التقنية المتقدمة ، مما يتحيح لنا دعم إختيار الموردين و المعدات ، و الإشراف على عمليات التوريد و التسليم ، و تنفيد أعمال التركيب و التشغيل بدقة متناهية . و من خلال موائمة أحدث التقنات مع المعاير الدولية ، نساعد عملائنا على تحسين الأداء و تقليل تكاليف التشغيل و تحقيق الإستخدام المستدام الطاقة

# WHY US? لماذا نحن؟

## 1- Tailored System Design

Our team works closely with you to design HVAC solutions that meet your specific requirements, ensuring optimal performance and cost-efficiency. We consider all factors, including building size, use, and local climate, to develop a system that fits perfectly.

## ١- تصميم نظام ملائم للاحتياجات الخاصة

يعمل فريقنا بشكل وثيق معكم لتصميم حلول تكييف الهواء والتدفئة والتهوية التي تلبي متطلباتكم الخاصة، مع ضمان الأداء الأمثل والكفاءة في التكاليف نأخذ في الاعتبار جميع العوامل بما في ذلك حجم المبنى وطبيعة استخدامه والمناخ المحلي لتطوير نظام مصمم بعناية ليتناسب تماما مع احتياجاتكم.



## 2- Expert Installation

Our certified technicians bring years of experience to each project, ensuring every installation is performed to the highest. Standards. We prioritize safety and precision, minimizing disruption to your operations during the process.

يقدّم فنّيونا المعتمدون خبرة تمند لسنوات في كل مشروع مما يضمن تنفيذ جميع أعمال التركيب وفقًا لأعلى المعايير. نولى اهتمامًا بالغًا للسلامة والدقة في العمل مع الحرص على تقليل أي تأثير أو تعطيل لعملياتكم أثناء تنفيذ المشروع.

#### 3- Reliable Maintenance and Support

to keep your systems running smoothly, we offer comprehensive maintenance packages. Regular checks and prompt repairs by our team help extend the lifespan of your equipment and prevent unexpected breakdowns.

لضمان استمرار أنظمتكم في العمل بكفاءة وسلاسة نقدم باقات صيانة شاملة مصممة لتلبية احتياجاتكم .حيث يقوم فريقنا بإجراء الفحوصات الدورية والصيانة السريعة عند الحاجة، مما يساعد على إطالة عمر المعدات ومنع الأعطال غير المتوقعة.



#### **PRODUCTS AND SERVICES**

الخدمات والمنتجات

#### **Installation Services**

 Expert installation, carried out by certified professionals, ensures efficient and reliable HVAC systems

#### خدمات التركيب

يضمن التركيب الاحترافي الذي ينفذه فنيون معتمدون أنظمة تكييف هواء وتدفئة وتهوية تعمل بكفاءة وموثوقية عالية

#### **Maintenance Solutions**

• Consistent proactive maintenance consistently maximizes system performance and longevity.

## حلول الصيانة

تساهم الصيانة الاستباقية المنتظمة في تعزيز أداء النظام إلى أقصى حد وزيادة عمره التشغيلي

## **Repair Services**

 Swift and reliable repairs conducted by skilled technicians restore HVAC systems promptly.

## خدمات الإصلاح

إصلاحات سريعة وموثوقة ينفذها فنّيون مهرة لإعادة أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء إلى العمل بكفاءة وفي أقصر وقت ممكن.



# **Enlenida**<sup>®</sup>

We proudly represent a trusted international brand, ENLENIDA (Beijing)

Automation Co., Ltd. – A renowned manufacturer of advanced HVAC control systems, including damper motors, motorized valves, and fire damper actuators with CE, UKCA, and UL certifications.

Enlenida (Beijing) Automation Co., Ltd. is a Sino-British joint venture located in the Beijing Economic and Technological Development Zone. Its core products include standard electric damper actuators, electric control ball valves and fire smoke damper actuators, all designed and manufactured using advanced British technology. All products with CE, UKCA, and UL certifications carry internationally recognised approvals.

نحن نفتخر بتمثيل العلامة التجارية الدولية الموثوقة شركة انلينيدا (بكين) لانظمة الاتمته المحدودة- وهي شركة معروفة ورائدة في تصنيع انظمة التحكم المتقدمة في التدفئة والتهوئة وتكييف الهواء بما في ذلك محركات المخمدات المخمدات الحريق وجميعها حاصلة على شهادات

تعد شركة إنلينيدا (بكين) لانظمة الاتمتة المحدودة مشروع مشترك صيني بريطاني يقع في منطقة بكين الاقتصادية والتكنولوجيا للتنمية تشمل منتجاتها الاساسية المشغلات الكهربائية القياسية للمخمدات وصمامات التحكم الكروية الكهربائية، ومشغلات مخمدات الدخان والحريق، وجميعها مصممة ومصنّعة باستخدام تقنيات بريطانية متقدمة مما يمنحها إعتمادا دوليا معترفًا به كما أن الشركة حاصلة على شهادات الامتثال الأوروبي و تقييم الامتثال البريطاني و مختبرات أندر رايترز

## What We Offre?

## ماذا نوفر؟

Tailored solutions and a wide range of high-quality equipment for commercial, healthcare, and industrial applications.

حلول مخصصة ومجموعة واسعة من المعدات عالية الجودة لتلبية احتياجات القطاعات التجارية والرعاية الصحية والصناعية



#### **SOLAR PANEL AC**

التكييف بالطاقة الشمسية



FILABICO is proud to announce that one of our upcoming products will be Solar Panels AC's (soon).

SOLAR PANELS capture sunlight, converting it into electricity to power an HVAC system

تفتخر شركة فيلابيكو بالإعلان عن أن أحد منتجاتنا القادمة سيكون أجهزة تكييف تعمل بالألواح الشمسية (قريبًا).

الألواح الشمسية تلتقط ضوء الشمس وتحوّله إلى كهرباء لتشغيل نظام التدفئة والتهوية والتكييف.











#### **Chillers**

Compression & absorption chillers engineered for stable, efficient cooling.

#### المبردات

المبردات بالضغط والامتصاص مصممة لتوفير تبريد مستقر وفعال

#### **Boilers**

Hot water & steam systems designed for reliability and safety.

#### الغلايات

أنظمة مياه ساخنة وبخار مصممة لضمان الاعتمادية والسلامة

## **Rooftop Packages**

Packaged rooftop solutions for quick deployment and easy service

## الوحدات المجمعة على الأسطح

حلول مجمّعة تُركّب على الأسطح مصممة لسهولة التركيب والصيانة السريعة

#### **Fan-Coil Units**

Ceiling & ducted fan-coils for flexible zoning and quiet comfort.

## وحدات ملف المروحة

وحدات سقفية ومروحية مجرى الهواء توفر توزيعاً مرناً للمناطق وراحة هادئة





#### **GSE & Autoclaves**

Specialized ground support equipment and autoclave sterilizers.

معدات الدعم الأرضي والمعقمات

معدات الدعم الأرضى المتخصصة ومعقمات الأوتوكلاف



## **LEADERSHIP TEAM**



KAMRAN MOGHADDAS **Technical Adviser** 



**MAJID MAJD MIRZAEI Design Department Manager** 



**HOSEIN SARKHOSH Executive Director** 



**AHMAD FILABI** CEO

#### **Contact for More Information:**

Phone: +1 (438) 874- 7531

Phone: +968 22464700



Website: www.filabico.com



WhatsApp: +968 9852 4611



Email: filabicompany@gmail.com



Number 105 HQ-Bait Eteen Al Khuwair Building No. 3283 Way No. 3341 PC 118 Muscat, Oman